
SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS
OTTAWA, 2009-07-09.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  RENDERED
JUDGMENT  IN  THE  FOLLOWING  APPLICATIONS  FOR  LEAVE  TO  APPEAL.
FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION
OTTAWA, 2009-07-09.  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  RENDU  JUGEMENT
AUJOURD’HUI  DANS  LES  DEMANDES  D’AUTORISATION  D’APPEL  SUIVANTES.
SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330
  
  
COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca
  
Note for subscribers: 
The summaries of the cases are available at http://www.scc-csc.gc.ca:
Click on Cases and on SCC Case Information, type in the Case Number and press Search.  Click on
the Case Number on the Search Result screen, and when the docket screen appears, click on
“Summary” which will appear in the left column.
  
Alternatively, click on 
http://scc.lexum.umontreal.ca/en/news_release/2009/09-07-06.2a/09-07-06.2a.html
  
Note pour les abonnés : 
Les sommaires des causes sont affichés à l’adresse http://www.scc-csc.gc.ca :
Cliquez sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ». Tapez le no de dossier et
appuyez sur « Recherche ».  Cliquez sur le no du dossier dans les Résultats de la recherche pour
accéder au Registre.  Cliquez enfin sur le lien menant au « Sommaire » qui figure dans la colonne
de gauche.
  
Autre façon de procéder : Cliquez sur 
http://scc.lexum.umontreal.ca/fr/news_release/2009/09-07-06.2a/09-07-06.2a.html
  
****

GRANTED / ACCORDÉE

Her Majesty the Queen v. Stephanie Rosa Bird (Alta.) (Criminal) (By Leave) (33054)
(The application for leave to appeal is granted.  The appeal will be heard on December 11, 2009, and the schedule for
filing the material is set as follows:
(1) The notice of appeal shall be served and filed by July 30, 2009; 
(2) The appellant’s factum, record and book of authorities shall be served and filed by September 17, 2009;
(3) Any applications for leave to intervene shall be served and filed by October 1, 2009;
(4) The respondent’s factum, record and book of authorities shall be served and filed by November 5, 2009;
(5) Interveners’ factums shall be served and filed by November 12, 2009. /

La demande d’autorisation d’appel est accordée.  L’appel sera entendu le 11 décembre 2009 et l’échéancier pour le dépôt
du matériel est fixé comme suit :
1) L’avis d’appel doit être signifié et déposé au plus tard le 30 juillet 2009;
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2) Les mémoire, dossier et recueil de sources de l’appelante doivent être signifiés et déposés au plus tard le 17 septembre
2009;
3) Toute demande d’autorisation d’intervenir doit être signifiée et déposée au plus tard le 1er octobre 2009; 
4) Les mémoire, dossier et recueil de sources de l’intimée doivent être signifiés et déposés au plus tard le 5 novembre
2009;
5) Les mémoires des intervenants doivent être signifiés et déposés au plus tard le 12 novembre 2009.)
Coram: McLachlin / Abella / Rothstein

****

DISMISSED / REJETÉES

Her Majesty the Queen v. Marquis Arlando Gordon (Ont.) (Criminal) (By Leave) (33137)
Coram:  McLachlin / Abella / Rothstein

****
Ally Prebtani v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) (33118)
(The application for an extension of time is granted.  The motion to strike out the affidavits of James Lockyer and
Frank Addario and the application for leave to appeal are dismissed. /
La demande de prorogation de délai est accordée.  La requête en radiation des affidavits de James Lockyer et
Frank Addario et la demande d’autorisation d’appel sont rejetées.)
Coram:  Binnie / Fish / Charron

****

L.O. c. Sa Majesté la Reine (Ont.) (Criminelle) (Autorisation) (33059)
(La demande de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée. /
The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed.)
Coram:  Binnie / Fish / Charron  

****

Cynthia Harris v. Minister of Human Resources and Skills Development (F.C.) (Civil) (By Leave) (33091)
Coram:  Binnie / Fish / Charron

****

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS
  
David Pearlman v. American Commerce Insurance Company et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (33111)
Coram:  McLachlin / Deschamps / Abella
  
****

2049904 Ontario Inc. v. Pioneer Petroleums Limited Partnership et al.(Ont.) (Civil) (By Leave) (33117)
Coram:  Binnie / Fish / Charron

****
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Canadian Pacific Railway Company v. Jason Zsoldos (Ont.) (Civil) (By Leave) (33083)
(The application for an extension of time to serve and file the motion for leave to intervene by Railway Association of
Canada is granted.  The motion for leave to intervene is dismissed without costs.  The application for leave to appeal is
dismissed with costs. /
La demande de prorogation de délai pour signifier et déposer la requête pour demander l’autorisation d’intervenir de la
Railway Association of Canada est accordée.  La requête pour demander l’autorisation d’intervenir est rejetée sans
dépens.  La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.)
Coram:  Binnie / Fish / Charron

****

Agnieska Wojtanowska et al. v. Daniel Mustard et al.(Ont.) (Civil) (By Leave) (33007)
(The application for leave to appeal is dismissed with costs.  The motion to quash the application for leave to appeal is
moot and without costs. /
La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.  La requête en annulation de la demande d’autorisation
d’appel est sans objet et sans dépens.)
Coram:  Binnie / Fish / Charron

****

Moira Eileen Drosdovech v. Minister of National Revenue (F.C.) (Civil) (By Leave)  (33143)
Coram:  Binnie / Fish / Charron

****

Viandes Abitémis inc. et autre c. Caisse populaire Desjardins Centre-est du Temiscamingue (Qc) (Civile) (Autorisation)
(33100)
Coram:  LeBel / Deschamps / Cromwell

****

Michael Hicks et al. v. Saskatchewan Crop Insurance Corporation (Sask.) (Civil) (By Leave) (33108)
Coram:  LeBel / Deschamps / Cromwell

****

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉE SANS DÉPENS

Qianhui Deng, Administrator on behalf of the Estate of Shiming Deng (deceased) v. Minister of Public Safety and
Emergency Preparedness (F.C.) (Civil) (By Leave) (33142)
Coram:  McLachlin / Abella / Rothstein

   


